

Date ; 11th March 2026

Subject: MSX Discussion Session – on the company's Audited Financial Statement for the year ended 31st December 2025.

United Finance Company SAOG like to invite the Investors and Analyst to participate in MSX Discussion Session:

Date: 17th March 2026
Time: 11 AM (Muscat Time)
Duration: 1 hour

The agenda of this discussion will be to present financial performance for the year ended 31st December 2025 and disclosed on MSX website on January 29, 2026

The Discussion will be on Microsoft Teams on following Code:



For more information, please contact the Board Secretary:

Hasan Ibrahim AL-Lawati
Email: Hassan.ibrahim@ufcoman.com
Mobile: 99467435

Regards

Nasser Salim AL- Rashdi
Chief Executive Officer

الموضوع: جلسة نقاش عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025م.

تشرف الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع.ع بدعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في جلسة نقاش عبر بورصة مسقط (MSX).

تفاصيل الجلسة:

التاريخ: 17 مارس 2026م

الوقت: الساعة 11:00 صباحاً (بتوقيت مسقط)

المدة: ساعة واحدة

وسيتم خلال هذه الجلسة استعراض الأداء المالي للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والذي تم الإفصاح عنه في موقع بورصة مسقط بتاريخ 29 يناير 2026م.

وسيتم عقد الجلسة عبر منصة Microsoft Teams باستخدام الرمز التالي:



ولمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع:

أمين سر مجلس الإدارة
حسن إبراهيم اللواتي
البريد الإلكتروني: Hassan.ibrahim@ufcoman.com

الهاتف النقال: 99467435

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

ناصر بن سالم الراشدي
الرئيس التنفيذي



Call Toll Free:
8000 8322



Business WhatsApp:
9266 7773